



Global Cancer IP Promotion Alliance Limited

國際癌症科技知識產權發展聯盟有限公司

Address: 1/F., CMA Building, 64-66 Connaught Road Central, HK

Tel: (+852)3652 7536

Fax: (+852)2544 2406

Email: info@GCIPPA.org.hk

Website: www.gcippa.org.hk

香港國際癌症科技 IP 投資論壇

HONG KONG GLOBAL CANCER IP INVESTORS FORUM

26-27/05/2025

請以中英文填寫此表格並確認所填寫的資料是正確無誤。貴公司所提供的資料將作為日後通訊、製作場刊及網站之用。

Please fill in the form in both Chinese and English and make sure the information provided in this form is correct and accurate. The information collected from you will be used in all future communications, brochures and website.

公司資料 Company Information

(以商業登記證內的資料為準 Information provided must be the same as in the Business Registration Certificate)

公司名稱:

Company Name:

地址:

Address:

電話 Tel:

傳真 Fax:

電子郵箱 Email:

網址 Website:

出席論壇代表資料 Information of attendee(s)

1. 姓名 Name (Mr./ Miss/ Mrs.**):

(中文)

(英文)

職位 Title :

(中文)

(英文)

2. 姓名 Name (Mr./ Miss/ Mrs.**):

(中文)

(英文)

職位 Title :

(中文)

(英文)

3. 姓名 Name (Mr./ Miss/ Mrs.**): (中文) (英文)

職位 Title : (中文) (英文)

聯絡資料 Contact Information (請附名片乙張 Please attach a name card)

聯絡人姓名 Name (Mr./ Miss/ Mrs.**): (中文) (英文)

職位 Title: (中文) (英文)

通訊地址 (如與上述不同):

Correspondence Address (If not the same as the above):

電話 Tel: 手提電話 Mobile:

傳真 Fax: 電子郵箱 Email:

參加費用 Participation Fee

每間公司港幣\$7,800 (或美元\$1,000)

HK\$7,800 (Or US\$1,000) per company

付款方法 Payment Terms

以本地銀行劃線支票或銀行本票繳付全數參加費用，支票/本票抬頭如下：

國際癌症科技知識產權發展聯盟有限公司

Pay participation fee by a crossed cheque from a local bank or a bank draft, made payable to the following company name:

Global Cancer IP Promotion Alliance Limited

須連同已填妥的表格正本及劃線支票/本票用郵寄/速遞方式遞交到以下地址。

國際癌症科技知識產權發展聯盟有限公司

香港中環干諾道中 64-66 號廠商會大廈 1 樓

Submit the completed form and crossed cheque/bank draft by post/courier service to below address.

Global Cancer IP Promotion Alliance Limited

免責聲明：本論壇所提供資料並不構成投資意見。閣下應審慎評估及評定任何投資的效益及風險，如有疑問，閣下應就此諮詢專業顧問。如因依據本論壇的資訊和內容而招致任何損失或損害，國際癌症科技知識產權發展聯盟有限公司概不負上任何責任。所有資料和資訊只供參考，以本公司的最終確認為準。

The information published on the forum does not constitute investment advice. You must carefully evaluate and assess the merits and risks of any investments and, where in doubt, you should consult professional advisors accordingly. We do not accept responsibility for any loss which may arise from reliance on information or materials published on the forum. All information is for reference only and is subject to final confirmation from the Global Cancer IP Promotion Alliance Limited.

在任何情況下，本論壇均不對任何以下情況負責：(i) 收入損失；利潤損失；失去機會或損害參與者的聲譽；及/或 (ii) 間接；特別的；偶然的；或間接損失或損害，不論該等損失、損害或延誤是如何造成的，不論是因合約、違反法定義務、賠償侵權（包括疏忽）或其他原因。

We shall under no circumstances be liable for any (i) loss of income; loss of profit; loss of opportunity or damage to the participant's reputation; and/or (ii) indirect; special; incidental; or consequential loss or damage, whatsoever and howsoever such loss, damage or delay was caused, whether from contract, breach of statutory duty, by indemnity tort (including negligence) or otherwise.

公司蓋章及負責人簽署 Company chop and authorized signature

日期Date

合辦機構 Co-Organizers:

香港中文大學醫學院 Faculty of Medicine, The
Chinese University of Hong Kong
香港中華廠商聯合會 The Chinese Manufacturers'
Association of Hong Kong

論壇鑽石贊助機構 Diamond Sponsor

香港再出發大聯盟
Hong Kong Coalition

營辦機構 Event Manager:

國際癌症科技知識產權發展聯盟有限公司
Global Cancer IP Promotion Alliance Limited